



2025 GNS Séries Interclub Series

Question for Officials

Date: 2025-09-09

Question No: 09

Question For: Race Committee

Question:

The English version will follow

Bonjour, je me suis enregistré , mais j'ai plusieurs problématiques:

1- je n'arrive pas a entrer` (login)... j'ai essayé de refaire un nouveau mot de passe et je ne recois aucun message dans mon courriel **keltpcyc@gmail.com** et on me confirme que ce compte existe bel et bien. Pour essayer de regler ca , j'ai fait une nouvelle demande avec **marcof.bosisio@gmail.com**... meme probleme.

2-Le bateau *L'Istorlet* est toujours au nom de l'ancien propriétaire : Mathieu Grainger, qui a un nouveau bateau. Donc il faudrait changer ca.

Ce que je desire: Avoir le compte **keltpcyc@gmail.com** actif, 'a titre de participant, pour la categorie **whitesail division 3** (25 pieds, pas de spinnaker, debutant) pour le bateau *L'Istrolet*

Merci pour votre support

Hello, I have registered but I am experiencing several issues:

1 - I cannot log in... I tried to reset my password, but I am not receiving any message at my email address **keltpcyc@gmail.com**, and I have been told that this account does indeed exist. To try to fix this, I made a new request using **marcof.bosisio@gmail.com** — same problem.

2 - The boat *L'Istorlet* is still listed under the name of the previous owner, **Mathieu Grainger**, who now has a new boat. This needs to be updated.

What I would like: To have the account **keltpcyc@gmail.com** active, as a participant, for the **Whitesail Division 3** category (25 feet, no spinnaker, beginner) for the boat *L'Istorlet*.

Thank you for your support

Answer:

485 finishes have been moved from division 2 to division 3 white sail.

A message has been sent to your **keltpcyc** email address requesting a new password.
